

EUROPEAN ECONOMIC COMMUNITY

Official Spokesman
of the Commission

23, avenue de la Joyeuse En
Brusse

Telephone 35.0

Brussels, January 1967

P - 2

INFORMATION MEMO

Family budgets in Germany

The Statistical Office of the European Communities has just published, in its Social Statistics series, the results of a survey of expenditure and consumption returns made by 9 000 households in the Federal Republic of Germany (reference year 1962/63). These households belong to the following social and occupational sections: workers and employees, civil servants and farmers.

This publication, which follows similar studies on family budgets in Luxembourg, the Netherlands, Belgium and Italy, gives interesting information on standards of living, and provides ample statistics on the amount and pattern of expenditure and consumption by these families in respect of 286 different goods and services.

A companion publication on France and another containing a collation and econometric analysis of the considerable body of statistics compiled in the course of the entire survey of family budgets will be published in a few months' time.

Bruxelles, janvier 1967.
P - 2

NOTE D'INFORMATION

Budgets familiaux en Allemagne

L'Office statistique des Communautés européennes vient de publier, dans la série spéciale "statistiques sociales" les résultats d'une enquête sur les comptes de dépenses et de consommation de 9 000 ménages de la République fédérale d'Allemagne (année de référence 1962/1963). Ces ménages appartiennent aux groupes socio-professionnels suivants : ouvriers et employés, fonctionnaires, agriculteurs.

La publication, qui fait suite à des études analogues sur les budgets familiaux au Luxembourg, aux Pays-Bas, en Belgique et en Italie, comporte des données intéressantes sur le niveau de vie. Elle fournit également de nombreuses données relatives au volume et à la structure des dépenses et de la consommation des ménages pour 286 articles et services divers.

Les publications consacrées à la France, ainsi qu'à la synthèse et à l'analyse économétrique de la masse considérable des données statistiques recueillies pour l'ensemble de l'enquête sur les budgets familiaux, paraîtront dans quelques mois.

-:--:--:--:--:--:--